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ENKEL FRÅGA 
 
ställd till Grundskolenämndens ordförande Jelena Drenjanin (M)  
Under förra veckan rapporterade Södra Sidan och Aftonbladet om droghandel på 
Kvarnbergsskolan i Huddinge. Vittnesuppgifter gör gällande att droghandel och 
droganvändning förekommer på skoltid. Huddingepolisen menar att läget inte är 
värre på Kvarnbergsskolan än på andra skolor och skolledningen känner inte igen sig 
i den problembeskrivning som görs i media. Skolledningen har dock tagit situationen 
på så pass stort allvar att man valt att kalla till ett föräldramöte under nästa vecka.  
 
Trots att det tycks råda olika uppfattningar om problemets omfattning i det specifika 
fallet med Kvarnbergsskolan är det alltid lika allvarligt när det slås larm om 
droganvändning bland unga. Att komma till bukt med problemet är svårt och det är 
en stor utmaning för Huddinge kommun, i likhet med många andra kommuner. Det 
finns ingen universallösning. Dock finns det ett antal olika metoder som just nu 
prövas i andra kommuner. I Botkyrka finns exempel på skolor som infört ett totalt 
rökförbud för all personal och alla elever på skolan som ett sätt att komma till rätta 
med denna typ av problematik.  
 
 
Vår fråga till dig är: 
Tycker du att det finns anledning att vidta några ytterligare åtgärder från kommunens 
sida för att stoppa droganvändningen på kommunens skolor? 
  
Nujin Alacabek (V) 
 


